

東華三院於1870年成立,即將邁向155周年,是香港第一間建置的慈善機構,在華人世界中更是家傳戶曉的名字。本院一直秉承「救病拯危、安老復康、興學育才、扶幼導青」的使命,緊貼時代步伐,因應社會不斷變遷的需求,持續創新及優化各項服務,包括醫療衞生、教育、社會、歷史文化保育及公共服務等範疇,迄今已是本港歷史最悠久且最具規模的慈善機構。

「歡樂滿東華」乃全港最長壽及參與人數最多的籌款節目,更是本院的年度盛事,活動包括屋邨屋苑籌款比賽、義載籌款日、社會服務單位義賣活動和中醫籌款日等;而今年壓軸慈善晚會將於2024年12月7日(星期六)晚上8時正於無綫電視翡翠台現場直播。電視籌款晚會多年來製作多個經典又精彩的表演項目,有歌影視紅星及粵劇名伶獻唱耳熟能詳的金曲,緊張刺激的動作特技表演,以及趣味與意義兼備的遊戲環節,每一幕都讓香港觀眾留下深刻回憶,同時為本院籌得可觀善款。

當晚將設有130條捐款熱線,亦歡迎網上捐款。懇請各界善長踴躍捐輸,為本院的醫療衞生、教育及社會福利服務籌募善款,與本院共同努力構建美好香港,攜手廣播善心,為民造福!

Tung Wah Group of Hospitals ("TWGHs") is celebrating its 155th Anniversary in the coming year. As the first charitable organization founded in Hong Kong in 1870, and a familiar name in the global Chinese community, the Group has been upholding its mission "To heal the sick and to relieve the distressed, to care for the elderly and to rehabilitate the disabled, to promote education and to nurture the youngsters, and to raise the infant and to guide the youth." Keeping abreast of times and in response to the society's changing needs, TWGHs continues to develop and optimise its medical and health, education, community, historical and cultural heritage, and traditional services. It is now the oldest and largest charitable organization in Hong Kong.

Our annual signature fund-raising event – the "Tung Wah Charity Gala" is the most long-standing local fund-raising TV show having the largest number of participants. Its lead-in programmes include public and private housing estate fund-raising competitions, charity rides, charity sales at TWGHs' community service units, and Charity Chinese Medicine Consultation Day. This year, the finale TV programme "Tung Wah Charity Gala" will be broadcast live at 8:00pm on Saturday, 7 December 2024 on TVB Jade Channel. Over the years, the "Tung Wah Charity Gala" has created numerous classic and marvelous performances, featuring renowned artistes, singers, and Cantonese opera masters performing memorable songs, thrilling action stunts, as well as entertaining yet meaningful charity games, bringing collective memories to the Hong Kong audiences while raising much-needed funds for those in need.

130 donation hotlines will be operating that evening, and online donations are also welcomed. We earnestly look forwards to your generous support again for the development of our medical and health, education and community services. Let us work together to build a better Hong Kong, spreading love and care and benefiting the community!

籌委會委員 Organizing Committee Members

第一副主席 何猷啟先生

1st Vice-Chairman Mr. HO Yau Kai, Orlando

第二副主席 曾慶業先生

2nd Vice-Chairman Mr. TSENG Hing Yip, York

第三副主席 蔡加怡女士

3rd Vice-Chairman Ms. CHOI Ka Yee, Crystal

東華三院主席暨籌委會主席

東華三院主席暨籌委會主席 (TANG Ming Wai) Chairman, Board of Directors cum Organizing Committee Chairman

